
Protokoll fra styremøte  
Bratte Rogalands Venner 

 
Tirsdag 13.5.25 

Kl. 18.00 – 20.00 
 

Møtested: SiS studenthus - Rennebergstien 24, Stavanger 
 
Oppmøtte: Dag, Karoline, Joakim, Jostein, Sjoerd, Grim, Gro, Stian (DL) 
Fraværende: Mariann, Erika og Lars Ole 
 
Sak   Ansvar 

10/25 Godkjenning av innkalling og dagsorden Styret 

11/25 Godkjenning av referat fra 18.2.25 Styret 

12/25 Orientering om medlemstall og økonomi Stian og kasserer 

13/25 Drøftingssak om klubbhytte Grim og Stian 

14/25 Orientering fra daglig leder og komiteledere Stian og 
komiteledere 

15/25 Orienteringssak om brukerforum Sørmarka Stian 

16/25 Drøftingssak om klubbens konkurransetreninger Styret 

17/25 Eventuelt  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 10/25: Godkjenning av innkalling og dagsorden 
 
Vedtak: Styret godkjenner innkalling og dagsorden 
 

 
Sak 11/25: Godkjenning av protokoll fra 18.2.25 
Vedlegg:  Protokoll styremøte BRV 18.2.25.pdf

Vedtak: Styret godkjenner protokoll fra 18.2.25 
 
Sak 12/25: Orientering om medlemstall og økonomi 
Vedlegg 1:  Medlemsvekst BRV
Vedlegg 2:  Resultatrapport - (2025-01-01 - 2025-04-30).pdf
Vedlegg 3:  Balanserapport - (2025-01-01 - 2025-04-30).pdf
 
DL presenterer oppdaterte tall om medlemmer for 2025 så langt samt erfaringer 
med familiemedlemskap.  
 
Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning. 
 
 
Sak 13/25: Drøftingssak om klubbhytte 
 
Vedlegg 1:  Årsmøte hyttepitch 2024 
 
Fra protokoll styremøte i februar 2025: 

“Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning. Å få stablet en aktiv hyttekomite på 
beina vil bli en prioritering i perioden før og etter årsmøtet. “ 
 
Det har kommet to nye medlemmer inn i hyttekomiteen siden sist, Sander H og 
Karoline T.  
 
Da det har dukket opp innspill på lokasjon av hytta, at Sørlandet, mer spesifikt 
Mandal området kan være godt egnet med lang sesong, godt vær og høy tetthet av 
klatrefelt og ruter som vil være godt egnet for BRVs medlemmer.  Hyttekomiteen har 
gjennomgått vedtaker fra årsmøtet og hatt et videomøte 4.5.25 der vi ble enige om 
at vi kan utvide søket til å gjelde hytter i og rundt Mandal. Hyttekomiteen mener at 
på tross av slide 9 punkt to i presentasjonen om klubbhytte for årsmøte sier at “Den 
må ligge såpass langt fra at det føles hensiktsmessig å dra på hyttetur, men ikke så 
langt fra at det ikke kan være innenfor det Rogalandske bratte vennskap” så oppfyller 
hytte ved Mandal de andre kriteriene for lokasjon, samt det opprinnelige formål og 
hensikt med kjøp av klubbhytte.  
 

https://drive.google.com/file/d/13uHPnk9DHUjPXKvZu3lusnwiGCQbcWSp/view?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1LIQ5-gR1MQ7IkOVpgIY_co0-fgOvBRY95E3-ttJT83I/edit?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1Bmi5pNlKa8bQQ2CxUfYHkBq1ZQmyNCWp/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1WcCtY-_bRO5_RKF3ysCWXhpAW2fi9p-Q/view?usp=sharing
https://docs.google.com/presentation/d/1PQFLV8D8SedY-rOT8V7YrSaPW_fNjp44uVWNiveeVvI/edit?usp=sharing


Aberet er at det er noe lengre vekke som gjør det upraktisk for de som ender opp 
med driftsansvaret å kunne gjøre besøk i dette ærend (mest nærliggende; 
visninger). Så må det selvsagt tas en vurdering på om vi tror medlemmene er villige 
til å kjøre såpass mye lengre og hvordan dette vil påvirke bruksmengden negativt 
(eller positivt).   
 
Budsjettramme: Overslag fra forrige styremøte viste at inkl de 300.000 kr fra 
SR-bankstiftelsen har vi omtrent 1.300.000 kr disponibelt til kjøp av hytte i 2025.  
 
Hvordan stiller styret seg til at klubbhytten kan ende opp i Mandal regionen?  

Vedtak: Styret er positive til at vi utvider søket til Mandalregionen for å øke 
muligheten for å finne en egnet hytte. Søk etter hytte i de opprinnelige lokasjonene 
vil fortsette, dvs Forsand, Jøssingfjord og Bjerkreim. Å tilegne seg en hytte innen 
utgangen av året er ønskelig.  
 
 
Sak 14/25: Orientering fra daglig leder og komiteledere 
 
Vedlegg:  Årshjul 2025
 
Status: kurs, idretten, klatrefelt, anlegg, arrangement/årshjul (derunder 
klubbklatring).  
 
Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning.  
 
 
Sak 15/25: Orienteringssak om brukerforum Sørmarka 
 
Vedlegg 1:  Brukerforum SA referat 23.04.25.pdf

Vedlegg 2:  Leie av lokaler for idretten - Sørmarka Arena.pdf

 
DL orienterer styret om møtet idretten hadde med Sørmarka og Idrettsrådet 
23.4.25. 
 
Vedtak: Styret er orientert. Det besluttes at vi er villig til å bruke 3000 kroner på 
banner med BRV logo som skal henge på Sørmarka blant de andre idrettslagene.  
 
 
Sak 16/25: Drøftingssak om klubbens konkurransetreninger 
 
Vedlegg 1:  Referat_Foreldremøte BRV_november2024.pdf
Vedlegg 2:  Handlingsplan BRV 2025.docx.pdf

https://docs.google.com/document/d/1E8vxiY88CIoCSkMXbxMp1FnkNvwOEIgz8Byg0g-a9Wk/edit?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1F_jFcZ4TpGm8UO-jNCuxDKzhNvJ8e8zp/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1-KrN0lWquqwWNFGUppttO8RKHR_icIsL/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1jJjVUWNz2R8qz_XtmYGTohVVOj3v_PFT/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1FxefGtL5OvnmO-O80TO2LiKgw7dDXlD7/view?usp=sharing


 
Konkgruppen har nå hatt buldretreningen deres på tirsdager på SiS det siste halve 
året mot noe dugnad fra konkgruppens side. Det har vært et prøveopplegg der vi 
ikke er garantert treninger gratis fra høsten av. Fra referatet fra foreldre- og 
trenermøtet i november fremkommer det at både deltakere/foresatte og trenere kan 
ønske seg å ta den andre treningen på tau også på SiS. Fra styremøteprotokoll i 
februar sak 7/25 fremkomme det rundt temaet treningsfasiliteter for konkgruppen 
“BRV vil forsøke å fremforhandle rabatterte priser på medlemskap for egentrening, 
men kostnader dekkes av utøverne selv.” 
 
Styret må ta stilling til hvor konkgruppen skal trene fra høsten av. Dette bør være 
avklart innen juni.  
 
Vedtak: Styret vedtar at arbeidsgruppen som behandlet konksaken bestående av 
Dag og Joakim tar seg av dette med ambisjoner om å ha det avklart innen utgangen 
av mai.  
 

 
Sak 17/25: Eventuelt 
 
 


